
Årsmöte med underhållning av Kaya Ålander, 16 februari 2024 

 

 

 

 

Trots ett eländigt regnväder 

samlades många med-

lemmar till årsmötet. 

 

I entrén fanns ett bord där 

medlemmarna prickades av, 

allt eftersom de kom. 

 

Kassören Birgitta (i för-

grunden) tog emot betalning 

för vinbiljetter. 

 

På borden fanns de 

sedvanliga semlorna 

framdukade. 

 

I bakgrunden till vänster kan 

man se att någon plockar åt 

sig av årsmöteshandling-

arna, som fanns utlagda.  

 

Ekonomipappren var 

särskilt åtråvärda, eftersom 

de inte fanns på hemsidan. 

 

 

Ordförande Margareta 

hälsade välkomna och 

inledde med att tända ett 

ljus och påbjuda en tyst 

minut för de medlemmar 

som hade avlidit under året. 



 

 

 

Sen rullade mötet 

igång med Irene 

Svensson från vår 

systerförening 

Fruängen-Älvsjö 

som mötesordfö-

rande. 

105 medlemmar +  

3 vänmedlemmar 

räknades in. 

 

Teknikvärden Thore 

skötte projektorn för 

de storbilder som 

visades 

 

Vår kassör Birgitta 

kommenterade 

årsredovisningen 

och senare även 

budgetförslaget och 

svarade på några 

frågor. 

 

Allt rullade på enligt 

plan och valbered-

ningens förslag 

klubbades. 

 

Det innebar att 

medlemssekretera-

ren Ulla Lundström 

och reseombudet 

Ann Falk, som nu 

lämnar styrelsen, 

kunde avtackas.  

 

Ulla fick också 

hedersutmärkelsen 

silvernål och diplom 

för mångårigt 

värdefullt arbete. 

 

Ann har hedrats 

tidigare på samma 

sätt. 



 

 

 

 

En annan som fick en hedersutmärkelse 

med silvernål och diplom var Börje 

Granath. 

 

När han lämnade styrelsen förra året 

hade han inte varit verksam tillräckligt 

länge för att hedras på detta sätt, men 

nu var det dags.  

 

Efter att han hade lämnat styrelsen har 

han fortsatt med flera olika uppdrag i 

föreningen: Bokcirkelledare, kontakt-

person mot Bio Aspen och har nu också 

åtagit sig att vara en av tre nya ledare 

för långvandringarna.  

 

 

Margaretha Östling har tidigare 

avtackats efter styrelseuppdrag och 

gympaslut och fått både silvernål och 

hedersmedlemskap. 

 

Nu blev hon avtackad efter att i år ha 

lämnat ansvaret för långvandringarna 

och även lunchträffarna, som hon var 

med och startade 2011.   

 

 

 

En annan person som styrelsen ville 

avtacka och hedra denna dag var Bertil 

Öquist, make till föreningens klubb-

mästare Britt-Marie. 

 

Bertil har varit föreningens allt-i-allo och 

varit oumbärlig för Britt-Maries uppdrag 

under alla år men har aldrig velat synas. 

 

Britt-Marie lämnar nu över rollen som 

klubbmästare (men behåller rollen som 

programansvarig för våra träffar) och 

Bertil kan släppa sina uppgifter efter en 

mycket värdefull insats. 



 

 

 

 

 

Slutligen avtackades 

mötespresidiet för ett väl 

genomfört årsmöte.  

 

Mötesordförande Irene 

Svensson och sekreterare 

Vivian Johansson fick 

varsin välförtjänt 

blombukett. 

 

 

 

 

Efter att årsmötet hade 

avslutats så fick vi rigga om 

på scenen för att kunna 

hälsa dagens underhållare 

välkommen. 

 

Det var jazz- och vis-

sångerskan Kaya Ålander, 

som bjöd på ett program 

med visor och ballader som 

hon kallade ”Håll alla dörrar 

öppna”. 

 

 

 

Kaya hade sett till att vi 

hade fått texter till några av 

dem så att v i kunde sjunga 

med. 

 

Hon började med ”Den 

vackraste visan om 

kärleken” av Ture Nerman 

och Lille Bror Söderlund. 



 

 

 

 

 

 

 

Kaya är en stor 

scenpersonlighet, som arbetat 

i mer än 35 år som 

frilansmusiker och körledare 

 

 

 

 

 

Med sin varma stämma bjöd 

hon på en rad kända och 

vackra sånger. 

 

”Mitt eget land” av Beppe 

Wolgers och Olle Adolphsson 

fick vi också texten till, så att vi 

kunde sjunga med. 

 

 

 

Publiken var med på noterna 

och sjöng med - även utan 

texter - och uppskattade 

verkligen Kayas fina fram-

trädande. 

 

 

Efter avslutat program och ett 

extranummer avtackades 

Kaya med en blombukett och 

varma applåder av en 

entusiastisk publik. 

Efter avslutat möte satte sig den nyvalda styrelsen för ett första konstituerande möte. 

Nyvalda Britt Inger Malmgren övertar rollen som medlemssekreterare  

och Thore Hansson blir ny klubbmästare. 

Inget foto togs på den nya styrelsen eftersom både Karin Becker och Britt-Marie var 

sjukskrivna. 

Fotona under själva 

årsmötet och under 

avtackningarna togs av 

Margaretha Östlig och 

Birgitta Airas. 


